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DIŞ PAYDAŞ TOPLANTI RAPORU 

Dış paydaş toplantısı 1 Şubat 2024 tarihinde Doğanhisar Meslek Yüksekokulu Müdür Prof.Dr. 

Hasan Hüseyin DOĞAN önderliğinde toplanmıştır. Toplantı Doğanhisar Belediye Başkanı Süleyman 

PEKMEZ, KOMEK Müdürü Mustafa ARI, Doğanhisar Belediyesi Fen İşleri Müdür Süleyman 

DOĞAN, Kaymakamlık Yazı İşleri Şefi Fatih KAYHAN, Doğanhisar Meslek Yüksek Okulu Kalite 

Yönetim Komisyon Başkanı/Müdür Yardımcısı Doç.Dr. Yavuz Selim TAŞPINAR, Doğanhisar Meslek 

Yüksekokulu Müdür Yardımcısı Öğr.Gör. Mehmet Selim DEMET, Doğanhisar Meslek Yüksekokulu 

Sekreteri Kemal ATAL, Kalite Komisyon Üyesi Osman KAYHAN’ın katılımları ile gerçekleşmiştir. 

1- Yüksekokulumuzda aktif bölüm/programlar ile öğrenci alınması planlanan bölüm ve 

programlar hakkında bilgilendirme yapıldı. 

2- Mevcut programların müfredatı hakkında bilgi verildi öneriler alındı. 

3- Yüksekokul öğrencilerinin ilçe ekonomisine katkısı konusunda detaylı bilgilendirme yapıldı. 

Öğrencilerin devamlılığının sağlanması, sosyal etkinliklerin arttırılması konusunda öneriler 

verildi. 

4- Yüksekokul öğrencilerine ilçe hakkındaki görüşleri dış paydaşlardan olan beklenti ve talepleri 

iletilerek değerlendirme yapıldı. 

5- KYK yurtlarının mutlaka ilçeye yapılması hususunda gerekli adımların atılması görüşüldü. 

İlçeye ulaşımın öğrencilere kolaylaştırılması konusunda deperlendirmeler yapıldı. 

6- Doğanhisar Belediyesi sponsorluğunda öğrencilere gezi düzenlenebileceği görüşüldü. 

7- Konya Büyükşehir Belediyesi KOMEK’dan öğrencilerin kolaylıkla faydalanabileceği, talep 

halinde yeni kursların açılabileceği görüşüldü. KOMEK bünyesindenki yüzme ve fitness 

olanaklarından öğrencilerin indirimli olarak faydalanabileceği görüşüldü. 

8- Yüksekokulun konferans salonunun yeterli kapasiteye sahip olduğu, istenildiği taktirde 

paydaşlara da tahsis edilebileceği görüşüldü. 

9- Doğanhisar Belediyesinin Doğanhisar Meslek Yüksekokulu’nda öğrencilere ücretsiz olarak 

verdiği Akşam yemeğinin devamlılığı konusu görüşüldü. 

10- Dezavantajlı öğrenciler için burs imkanlarının bulunması konusu görüşüldü. 

 


